

To: Jordan Securities Commission,  
Amman Stock Exchange  
Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK  
Date: 29-01-2026 02:45:43 PM  
Subject: General Assembly Meeting

We would like to inform you that the Board of Directors of Safwa Islamic Bank, in its first meeting of 2026 held on Thursday, January 29, 2026, has decided to convene the Ordinary General Assembly meeting at 10:00 AM on Thursday, April 23, 2026. This will be followed immediately by the Extraordinary General Assembly meeting for the purposes of discussing the increase of capital and the amendment of the Memorandum and Articles of Association. Both meetings will be conducted via visual and electronic communication means, pursuant to the provisions of Article (6/f) of the Companies Law No. (22) of 1997 and its amendments, the Instructions for Adopting Electronic Means for Corporate Procedures of 2021, and the Instructions for Supervising General Assembly Meetings of Public Shareholding Companies of 2017 and its amendments. A copy of the formal invitation and the Annual Report will be provided to you upon completion. Please be advised accordingly and kindly delegate a representative as you deem appropriate.

Please accept our sincere thanks and appreciation.  
Chairman of Board of Directors  
User Name: مسعود سقف الحيط

السادة هيئة الوراق المالية  
السادة بورصة عمان  
اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي  
التاريخ: 29-01-2026 02:45:43 PM  
الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة

نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة بنك صفوة الإسلامي قد قرر في اجتماعه الأول لعام 2026 المنعقد في يوم الخميس الموافق 2026/01/29، أن يكون موعد عقد اجتماع الهيئة العامة العادي للبنك في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الخميس الموافق 2026/04/23، ويليه مباشرة اجتماع الهيئة العامة غير العادي لغایات مناقشة موضوع زيادة رأس المال وتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي، وذلك من خلال وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني عملاً بأحكام المادة (6/و) من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 وتعديلاته، وعملاً بأحكام تعليمات اعتماد الوسائل الإلكترونية للإجراءات المتعلقة بالشركات لسنة 2021 الصادرة بموجب المادة (6/و) من قانون الشركات المشار إليها، وكذلك عملاً بتعليمات الإشراف على عقد اجتماع الهيئة العامة للشركات المساهمة العامة لسنة 2017 وتعديلاتها، هنا وسيتم تزويدهم بنسخة عن الدعوة وال்�تقرير السنوي حال الانتهاء من إعدادهما. نرجو التكرم بالعلم وانتداب من ترونوه مناسباً.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.  
رئيس مجلس الإدارة  
اسم المستخدم: مسعود سقف الحيط